

## **Disclosure**

## Saudi Central Bank grants Sohar International license to open a full-fledged branch in the Kingdom of Saudi Arabia

Further to the disclosure made on the 11<sup>th</sup> of July 2021. The Board of Directors ('Board") of Sohar International Bank SAOG ('Sohar International') is pleased to announce that on the 7<sup>th</sup> of November 2021, Sohar International received a license from the Saudi Central Bank (SAMA) for opening of a full-fledged branch of Sohar International in the Kingdom of Saudi Arabia to conduct banking business, in line with the regulatory requirements in the Kingdom of Saudi Arabia.

## إفصاح

البنك المركزي السعودي يمنح صحار الدولي رخصة لفتح فرع متكامل في المملكة العربية السعودية

بالإشارة إلى الإفصاح الصادر بتاريخ 11 يوليو 2021. يود مجلس إدارة ("مجلس الإدارة") بنك صحار الدولي ش م ع ع ("صحار الدولي") أن يعلن أنّه بتاريخ 7 نوفمبر 2021م فقد حصل صحار الدولي على موافقة من البنك المركزي السعودي (ساما) لمنح صحار الدولي الترخيص اللازم لفتح فرع متكامل الخدمات لمزاولة الأعمال المصرفية بالمملكة العربية السعودية، وفقاً للنظم واللوائح والتعليمات المعمول بها في المملكة العربية السعودية.

Ahmed Al Musalmi Chief Executive Officer

PERNATIONAL

أحمد المسلّمي الرئيس التنفيذي